
                  
 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten 

Mevrouw J. Klijnsma 
Postbus 122 
9400 AC Assen 
 
 
Assen, 29-10-2021 
 

Betreft: vragen ex artikel 41 RvO over veiligheid bus naar Ter- Apel en trein Zwolle-Emmen 
 

Geachte mevrouw Klijnsma, 
 
In de commissie Omgevingsbeleid van 13 oktober j.l. Hebben wij naar aanleiding van 
uw schrijven d.d. 13 september 2021 gevraagd of er tijdens de rit van de bussen 
tussen Ter Apel en het COA-centrum ook BOA’s in de bus meereizen. 
 
Voor zover ons bekend hebben wij daar nog geen antwoord op ontvangen. 
Daar op aansluitend willen wij onze grote zorg uiten over de toestand op de trein 
tussen Emmen en Zwolle v.v.. 
 
Donderdag hebben wij in het DVHN kunnen lezen dat het op dat spoortraject de 
spuigaten uitloopt, met mishandelingen en fysiek en verbaal geweld zodanig dat 
medewerkers “de ziektewet in worden geslagen” door de zgn veiligelanders. 
 
In het bovengenoemd schrijven van 21 september 2021 schrijft u dat er in oktober 
2021 overleg zou plaatsvinden tussen provincies en alle betrokken gemeentes om 
boven de standaard steward/service en een veiligheidsmedewerker per rit mee te 
laten rijden. 
 
Mede door het bericht in het DVHN van donderdag j.l. zijn wij zeer benieuwd of dit 
overleg al heeft plaats gevonden en wat daarvan de uitkomst is. 
 
Naar onze mening duldt dit geen verder uitstel meer. Het kan en mag niet zo zijn dat 
de “gewone” reiziger en het personeel zo wordt belaagd en dat er moet worden 
ingegrepen voor er nog ergere dingen gebeuren. 
 
Wij zouden hierover graag op korte termijn willen worden geïnformeerd. 
 
 
 

 
Namens de SP-fractie  
 
 
 
 
 
Wim Moinat 
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